

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 03-10-2024 09:34:14 AM Subject: Rum Invest New Location</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: AM 09:34:14 2024-10-03 الموضوع: نقل مقر الشركة</p>
<p>Kindly be informed that the company's headquarters has been moved from its location in Abdali - King Hussein Street - Arab International Insurance Union Building No. 264, 5th Floor, Office No. 505/506 to the ground floor of the same building in Abdali - King Hussein Street - Arab International Insurance Union Building No. 264 - Office No. 1,2,3 at the end of the working day on Thursday 03/10/2024.</p>	<p>نود إعلامكم بأنه قد تم نقل مقر الشركة من موقعها الكائن في العبدلي - شارع الملك حسين - بناية الاتحاد العربي الدولي للتأمين رقم 264 الطابق الخامس مكتب رقم 506/505 الى الطابق الارضي في نفس المبنى في العبدلي - شارع الملك حسين - بناية الاتحاد العربي الدولي للتأمين رقم 264 - مكتب رقم 1,2,3 بنهاية دوام يوم الخميس الموافق 2024/10/03 .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p>